
Sak 6.  
 
Forslag 1:  
Fjordglimt – Fagforbundet Skien – Siljans feriested  
Hovedstyret har i året 2023 påbegynt arbeidet med å se på andre driftsformer av feriestedet.  
Det å drive en stor lokalforening med 3800 medlemmer er ikke forenelig med å drifte en 
næringsdrift, som Fjordglimt er.  
Hovedstyret ønsker å opprette en arbeidsgruppe som jobber med videre driftsform.  
 
Forslag til vedtak fra fagforening styre:  
Fagforbundet Skien – Siljan hovedstyret oppretter en arbeidsgruppe til å se på videre drift for 
Fjordglimt.  
Gruppens forslag blir lagt frem på årsmøte i 2025.  

 
 
Forslag 2:  
Hovedstyret og hyttestyrets overskudd fra 2023.  
Fagforbundet Skien – Siljans hovedstyret foreslår at vi avsetter årets overskudd på kr. 
211 644 fra hoved - og hyttestyret til fremtidig oppgradering av hytter på Fjordglimt.  
Disse midlene er øremerket og skal kun benyttes til nye prosjekter.  
Det er hovedstyret som disponerer disse midlene.  
 
Forslag til vedtak fra fagforening styre:  
Fagforbundet Skien – Siljan avsetter årets overskudd på kr. 211 644 fra hoved – og 
hyttestyret til fremtidig oppgradering av hytter på Fjordglimt.  
Disse midlene er øremerket og skal kun benyttes til nye prosjekter.  
Det er hovedstyret som disponerer disse midlene.  
 
 
Forslag 3:  
Forslag fra ansatte på servicesenteret: 
Medlemmer på Skien servicesenter, ønsker at hovedstyremøtereferatene skal legges ut 
offentlig på Fagforbundet Skien- Siljan sin hjemmeside.  
Fagforeningen bør være kjent for at de er en åpen, demokratisk organisasjon, og av den 
grunn ønsker vi at referatene blir tilgjengelige for gjennomlesing.  
Det vil også være en medlemsfordel at vi kan følge med på det gode arbeidet som gjøres i 
alle seksjoner og i hovedstyret.  
Hadde også vært fint om dette hadde vært gjennomgående i alle ledd, og at dere hadde 
fremmet likelydende sak til årsmøte i Fagforbundet Telemark og inn til Fagforbundet 
nasjonalt.  
Vi ber om at forslaget blir behandlet og fremmet på vårt årsmøte 25. januar 2024 på 
Ibsenhuset. 
  

Forslag til vedtak fra fagforening styre: 

- Hovedstyret i Fagforbundet Skien – Siljan avviser forslaget med følgende bakgrunn: 
- Av hensyn til personvern og samarbeid i styret ønsker vi ikke å sende protokoller fra 

styremøtene fortløpende ut. Styret er hele tiden i et utviklingsarbeid hvor vi har en 
dynamikk som raskt kan endre planer og forslag ut fra ny informasjon. Det er styrets 
årsberetning og regnskap som er vår dokumentasjon på arbeidet som er gjort 
gjennom året. Her kan alle medlemmer få mulighet til innsyn og innspill / 
tilbakemeldinger ved å møte på årsmøte og si sin mening, stille spørsmål og be om 
forklaringer eller komme med forslag.  

 

 


